
Čtete pravidelně bibli?

Přátelé, soudím, že bychom se měli zavázat k pravidelném jejímu čtení, neboť není 
žádným tajemstvím, že ji neznáme. Pernas před loňskou konferencí sice (nejspíš 
náhodou) uhádl, že David byl asi „ňákej král nebo co“ a Bédislav objevoval s otevřenou 
pusou onehdy tajemná biblická zákoutí - ale to jsou jen výjimky (!). Navrhuji čtení 
jednotné (další dobrovolnosti se ovšem meze klást nebudou) a přihlašuji se s prvním 
závazkem: do konce tohoto měsíce ještě vydám zvláštního Mlata s rozvrhem čtení na 
duben a s poznámkami. Mlat dostane však jenom ten, kdo se oň osobně u mne přihlásí 
a kdo se zaváže k pravidelnému čtení. Nemyslete však jenom na sebe, propagujte tuto 
věc a shánějte další z našich přátel, kteří by se rozhodli podobně.
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